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Z Á P I S   

 

z  11. veřejného  zasedání  Zastupitelstva  obce  KOSOŘICE 

konaného dne 18.  dubna  2012  

 
Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání zastupitelstva obce bylo zahájeno v 18:06 hod. místostarostou obce Kosořice 

Václavem Vávrou. 

Přivítal přítomné v zasedací místnosti Obecního úřadu.   

Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 

zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Kosořice zveřejněna v souladu se 

zákonem po dobu 7 dní, a to od 10.4.2012  do 18.4.2012. 

Současně byla zveřejněna na elektronické úřední desce.  

 

Předsedající schůze dále dle prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha) 

konstatoval, že je přítomno 6 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 

92 odst. 3 zákona o obcích). Omluven starosta obce ing. Tomáš Poslt.   

 

Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. K návrhu programu 

starosta obce doplnil  

za bod č. 8 – žádost Karla Baleje o vyjádření k podnikatelskému záměru vybudování 

autolakovny v průmyslovém areálu v č. p. 22. 

Ostatní body budou posunuty.  

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným občanům. 

Program s doplňkem schválen.  

 výsledek hlasování: pro  6 proti  0 zdrželi se  0 

 

Schválený program: 

1. Volba návrhové komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2. Kontrola minulého zápisu 

3. Rozpočtová opatření    

4. Zpráva finanční komise  

5. Majetkové záležitosti 

6. Odsouhlasení projektu na výstavbu chodníku 

7. Přijetí dětí do MŠ Kosořice  

8. Odsouhlasení pořádání hudební produkce  

9. Žádost o vyjádření k podnikatelskému záměru vybudování autolakovny  

10. Zprávy z činnosti OÚ 

11. Diskuse 

12. Návrh usnesení  

   

K bodu 1. 

Předsedající navrhl:  zapisovatelka zápisu   Jaroslava Kovaříková   

 výsledek hlasování:  pro 6  proti  0 zdrželi se  0 

   ověřovatelé zápisu      Marcela Sabolová a Denisa Mojžíšová Pýchová          

 výsledek hlasování:  pro  6 proti 0 zdrželi se  0 

     navrhovatelé usnesení  Ing. Jan Lener a Jaroslav Macháč     

 výsledek hlasování: pro  6 proti 0 zdrželi se  0 
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K bodu 2. 

Kontrola minulého zápisu  

Starosta obce pověřen   

- podepsáním zástavní smlouvy s Hypoteční bankou – smlouva podepsána a doplněna o     

  požadované údaje  

- podepsáním Smlouvy o dílo s fi POHL, na vybudování kanalizace a ČOV – smlouva  

  podepsána  

   

 

K budu 3. 

Rozpočtová opatření  

RO č. 2/2012  - příjmy          + 20,00 (příspěvek čtenářů) 

- výdaje   - 106353,00 (oprava prodejny, opravy VO)    

           výsledek hlasování  pro 6 proti  0 zdrželi se  0 

 

K bodu 4. 

Zpráva finanční komise   

Zprávu finanční komise předložil Ing. Lener. Hospodaření OÚ Kosořice za rok 2011 

- příjmy ve výši 5 377 525,82 Kč  

- výdaje ve výši 5 103 483,13 Kč  

- úspora ve výši    274 042,69 Kč  

Zastupitelé vzali zprávu na vědomí. 

Dále byla provedena kontrola hospodaření MŠ Kosořice za 2011. Výsledek hospodaření MŠ 

byl zjištěn   + 3 745,14 Kč  a komisí bylo doporučeno schválení převedení celé částky do 

rezervního fondu.  

 výsledek hlasování  pro  6 proti 0 zdrželi se  0 

Schváleno převedení do RF MŠ Kosořice  

  

K bodu 5. 

Majetkové záležitosti 

 Záměr prodeje nemovitého majetku obce Kosořice – jedná se o část pozemku p.č. 669/1 

v k.ú. Kosořice (úzký pruh podél „panské ulice“ a nemovitosti č.p.113). Pan Chudárek 

nechal na vlastní náklady zpracovat geometrické zaměření.   

výsledek hlasování pro 6 proti 0 zdrželi se  0 

Schválen záměr prodeje – záměr bude vyvěšen na úřední desce OÚ po dobu 15 dnů. 

Od 18:15 hod. – přítomen ing. Poslt starosta obce  

 Zadání výběrového řízení na vybudování volnočasového hřiště v obci. Na tuto akci byla 

obci schválena dotace ze SZIF prostřednictvím skupiny MAS. Znění tisku veřejné 

zakázky obdrželi zastupitelé v předstihu. Osloveny budou 3 firmy. 

Firma TRIGON MB s.r.o. 

Firma Top Time Invest s. r. o.  

Firma Miroslav Myška 

výsledek hlasování  pro  7 proti  0 zdrželi se  0 

 

K bodu 6. 

Odsouhlasení projektu na výstavbu chodníku  

Informaci podal starosta obce. 

Projektantem byly provedeny plány zaměření od Dědkových až po lokalitu SAD. Sloupy VO 

budou posunuty tak, aby nevadily v chodníku. Další problémy, které by dotýkají vlastníků 

přilehlých nemovitostí, budou řešeny v rámci stavebního řízení. Budeme se snažit podat 
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žádost tak, aby se stavbou bylo započato v letošním roce.  Starosta ještě požádal o souhlas 

s takto navrženým projektem. 

 Výsledek hlasování  pro  7 proti  0 zdrželi se  0 

 

 

K bodu 7.  

Přijetí dětí do MŠ Kosořice  

Dne 11.4.2012 byl zápis dětí do MŠ. Zápis byl proveden podle kritérií pro přijetí dětí 

k předškolnímu vzdělávání. K zápisu se dostavilo 22 dětí a MŠ bude přijímat 13 dětí.  

Seznam dětí byl předložen. Ředitelka obešle rodiče rozhodnutím. 

Zastupitelé berou na vědomí.   

 

 

K bodu 8. 

Odsouhlasení pořádání hudební produkce  

Žádost předložila Generace – Rejnart Vladimír. Pořádání hudební produkce dle žádosti bude 

zahájeno 28.4.2012 do 6.10.2012. Počet míst účastníků 300, vstupné 60,00 Kč. Konání 

produkce od 21 hod do 3 hod.  

- připomínka p. Mojžíšové Pýchové – zkrátit dobu trvání do 2 hod.  

- připomínka ing. Lenera – omezení hlučnosti  

Nutno vyvolat jednání s pořadatelem – omezení hlučnosti.  

Podány dva návrhy  

 1. návrh -  zkrácení produkce  do 2 hodin  pro 3 hlasy Denisa Mojžíšová Pýchová 

         Marcela Sabolová 

         Jiří Hruška     

 2. návrh -  ponechání produkce do 3 hodin pro  4 hlasy ing.Tomáš Poslt  

         Václav Vávra  

         ing. Jan Lener  

         Jaroslav Macháč 

Odsouhlasení pořádání produkce dle předložené žádosti s tím, že pořadateli bude předán dopis 

s připomínkami na dodržování zákona o hygienických limitech na hluk, dodržování zákona o 

odpadech a OZV obce o zabezpečení PO a místních poplatcích.  

 

  

K bodu 9. 

Žádost o vyjádření k podnikatelskému záměru vybudování autolakovny  

Žádost předložil pan Karel Balej. Autolakovna bude vybudována v průmyslovém areálu v č.p. 

22. Vlastníkem prostoru je p. Částka a ing. Hrubeš. Areál je v územním plánu veden jako 

průmyslová zóna. V autolakovně budou používány laky ředitelné vodou s nízkým podílem 

organických rozpouštědel. Lakovna bude vybavena lakovací kabinou schváleného typu od 

italského výrobce SAIMA.  

Bez připomínek – kladné vyjádření. 

 Výsledek hlasování  pro  7 proti  0 zdrželi se  0  

 

 

K bodu 10. 

Zprávy z činnosti OÚ 

 Starosta obce informoval o průběhu kabelizace sítí ČEZ a výstavbě veřejného osvětlení 

obce. Provádějící firma předložila revizní zprávu na rozvaděč a VO. Nutno zajistit 

výměnu hlavního jističe  a elektroměru na třífázový. V minulém týdnu byly odstraněny 

sloupy, na kterých bylo i vedení telefonů. Účastníci pevných linek byli připojeni jiným 
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způsobem. Zbývající volné sloupy by měly být odstraněny do konce dubna. Jsme 

v kontaktu s provádějící firmou a před konečným předáním díla budeme mít připomínky 

k finálním úpravám pozemků po výkopových pracích. Dále budeme požadovat i úpravu 

komunikací po provedených překopech.   

 Místostarosta informoval o projektu na odvodnění pozemků před Stehlíkovými., u MŠ  a 

před Pažoutovými. Projekt zpracovává ing. Kozák. Budou zřízeny nové vpusti. Bude 

vyřešen i odvod dešťové vody ze střechy objektu MŠ.  

 Místostarosta dále informoval o novém zaměření „panské ulice“. Bude zadáno 

vypracování projektu na její kompletní rekonstrukci. 

 Místostarosta informoval o vydání prvního čísla čtvrtletníku Kosořický zpravodaj. 

Příspěvku do zpravodaje mohou předkládat všechny spolky obce.   

 Starosta informoval o tom, že obdržel informaci o schválené dotaci na akci Instalace OZE 

a snížení energetické náročnosti obecního domu Kosořice. Bude provedeno zateplení 

celého objektu (venkovní, stropy, podlahy), instalováno tepelné čerpadlo a vyměněna 

otopná soustava. 

  

K bodu 11. 

Diskuse: 

 Kredba – otočka autobusové zastávky – přecházení dětí a přijíždění aut pro děti v MŠ – 

riziko úrazu – je možný přechod? 

 Starosta – jedná se o místní komunikaci, přechod by byl pravděpodobně nerealizovatelný 

směrem k Zikmundovým (chodník nemá pokračování). Bude prodiskutováno s dopravním 

inženýrem.  

 Králová – je určeno místo pro pálení čarodějnic a od kdy se může navážet dřevo 

 Místostarosta – bylo vyhrazeno u rybníka Návesní a místo bylo označeno páskou, možno 

navážet dřevo, suchou trávu, listí. 

 Králová – dotaz, zda bude také chodník okolo parku u místní kapličky? 

 Starosta – jedná se místní komunikace bez velké frekvence aut. Prioritou je vybudovat 

chodník podél komunikací III. třídy, kde kritická je křižovatka Dobrovice-Voděrady. 

 Králová – dostane obec dotaci na vybudování chodníků? 

 Starosta – vybudování chodníků bude financováno z vlastních zdrojů obce. Bude se 

jednat asi o částku 250-300 tis.  

 Zikmunda – ve Zpravodaji je uvedeno, že obec nedostane dotaci na infrastrukturu do 

Lesoparku – bude se realizovat z vlastních prostředků? 

 Starosta – dotaci na vybudování infrastruktury do Lesoparku jsme neobdrželi, ale 

budeme se snažit vybavit alespoň lavičkami a odpadkovými koši z vlastních prostředků 

 Langová – požádala, aby pan Hradec mohl sekat i trávu na pozemcích okolo domu č.5 

směrem ke strouze, tráva plná psích exkrementů a nelze ji sušit.  

 Starosta – bude projednáno s p. Hradcem  

 Zikmunda – bude obec žádat o dotaci na vybudování druhého lesoparku po vybagrování 

rybníka? 

 Starosta – stále nejsou dořešeny majetkové záležitosti k pozemkům. Dotační výzva 

nebyla zatím vyhlášena. Řešeno bude až po dokončení prací. 

 Langová – v dubnu ČSŽ bude pořádat přednášku na téma „Naše zdraví“ – požádala o 

možnost uskutečnit tuto přednášku na OÚ 

 Místostarosta – ano. Dále požádal o možnost provádění údržby zeleně před prodejnou, 

kapličkou a na otočce. Na údržbu dřevin a keřových porostů v lesoparku požádáme p. 

Hypšu. 

V 19.20 hod. omluvil se p. Hruška  
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K bodu 12. 

Návrh usnesení  

Návrh na usnesení předložil Jaroslav Macháč  

Schválení usnesení  

 výsledek hlasování  pro  6 proti  0 zdrželi se  0 

 

   

  

Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva v 19:23 hodin.  

 

Přílohy zápisu:   

presenční listina  

 program zasedání   

 usnesení zasedání  

  

Zapisovatelka:   Kovaříková Jaroslava 

 

Ověřovatelé:    Denisa Mojžíšová Pýchová 

    Marcela Sabolová    

 

 

 

 

 ………………………..    …………………………… 

 Ing. Tomáš Poslt      Václav Vávra  

 starosta obce       místostarosta obce 


